
У пошуку рішень для профспілки 
Чорнобильської АЕС

Нещодавно, 30 жовтня, делегація фахівців 
апарату Центрального комітету Атомпроф- 
спілки відвідала місто Славутич. Метою візиту 
до цього міста було надання практичної та ме
тодичної допомоги профспілковому комітету 
профспілки ЧАЕС.

ВАЖЛИВІ ТЕМИ
Заступник Голови Атомпрофспілки Павло Пруд- 
ніков, завідувачка відділу колективно-договірної

та правової роботи Олександра Кравчук, голов
ний бухгалтер Владислав Першин, інспектор з 
охорони праці Віталій Гончар досліджували по
точний стан справ ППО ЧАЕС. Вони розглянули 
проблемні питання та виклики, що постали 
перед організацією, поспілкувалися з членами 
профспілкового комітету ЧАЕС.

Низка складних та важливих тем була на 
порядку денному робочої зустрічі фахівців ЦК 
та членів профкому ППО ЧАЕС. Серед них — ди
наміка членства у профспілці, джерела надхо
дження коштів, структура профспілкових витрат 
та інформаційна політика.

ПЕРСПЕКТИВИ СПІВПРАЦІ
«Цей візит важливий для нашої профспілки, 
оскільки це хороша можливість членам ПК осо
бисто зустрітися з фахівцями апарату Централь
ного комітету», — сказала членкиня профкому 
ЧАЕС, голова організації молоді ЧАЕС Вікторія 
Старинщак. — Заходи такого формату дуже по
трібні, адже вони дають можливість отримати 
багато рекомендацій для подальшої роботи. 
Крім того, ми познайомилися з новим інспек
тором з охорони праці Атомпрофспілки, який 
найближчим часом має відвідати промисловий 
майданчик ЧАЕС. Сподіваємося на подальшу 
продуктивну співпрацю».

КОНСТРУКТИВНИЙ ДІАЛОГ
«Напрацьовані під час зустрічі з фахівцями ЦК 
рекомендації будуть покладені в основу рішень 
профспілкового комітету», — підбив підсумки 
зустрічі Богдан Сердюк, голова первинної проф- 
спілкової організації ЧАЕС.

Крім того, він додав, що практика відвіду
вання профорганізацій інформаційно-консуль
тативними групами апарату ЦК є однією з форм 
систематичної, планової роботи Атомпроф
спілки.

Світлана КОЛИНЬКО


